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Protokoll nr 6 2022 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2022-10-28 
 

 

 

Närvarande: 

 

 

41 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Mötet startade med allsång till musik av Gun Bäckman. 

Ordförande Bengt Sjöholm informerade om nödutgångar och 

instruktioner i händelse av brand, hälsade välkommen och 

förklarade mötet öppnat. 

 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll från 2022-09-30 godkändes, 

ordförande informerade om att det finns på vår hemsida under 

fliken ”Om oss”. 

 

 

§ 4 Nya medlemmar: 8 nya medlemmar är anmälda och registrerade i 

medlemssystemet: 

Britt-Inger Roslund, Christine Alm, Barbro Westerberg, 

Kenneth Westerberg, Ann-Christin Klang, Annika Jarvi och 

Sven Jarvi, de hälsades välkomna av styrelsen och övriga 

medlemmar. Ytterligare en ny medlem presenterade sig. 

Föreningen har idag 643 medlemmar registrerade. 

 

 

§ 5 Riksorganisationen: Riks har beslutat om en avgiftshöjning på 10 kr. 

 

PRO riks har en centralt tecknad Organisationsförsäkring. 

Den innehåller bland annat en Deltagarolycksfallsförsäkring 

som gäller för alla medlemmar i PRO. Försäkringen gäller vid 

olycksfallsskada som inträffar när en medlem deltar i 

föreningens verksamhet och vid färd till och från 

verksamheten eller när medlem deltar i resa arrangerad av 

föreningen. 
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§ 6 Distriktet: Höstmöte på Kockums Fritid den 10 november, där Birgitta 

och Bengt deltar. 

 

 

§ 7 Samorganisationen: Café Seniorerna på Porslinsgatan 3, 13.00-14.00, föranmälan 

krävs på tel. 040-77540: torsdag 10 november: Bra mat för 

seniorer: 

Carina Rosengren pratar om konsten att lag god och 

näringsrik mat för en person. 

Kaffe och fika finns för de som vill ha, kostnad 20,- inklusive 

påfyllning. Man behöver inte vara medlem i PRO för att 

deltaga i dessa träffar. 

 

Anmälan till Ewa Johnsson PRO SAM telefon 040-77540 

eller malmo@samorg@pro.se. 

 

  

§ 8 PRO Husie: 

 

Fastställande av PRO Husies medlemsavgift för 2023. 

Mötet beslutade att höja avgiften med 10 kr till 310 kr. 

 

Efterlyser medlemmar såväl till programkommittén som 

styrelsen. 

Intresserade för uppdrag i programkommittén anmäler sig till 

Jonas Jacobsson och i styrelsen till valberedningen. 

 

Föreningens likviditet. 

Ordförande informerade om att föreningens likviditet är god. 

 

 Programkommittén: Gertrud Jonsson informerade: 

Aktiviteter ha fått ställas in pga. för få anmälda. 

Julmarknad på Huseby blir av. 

Filmtajm 5 december blir av och visar den tatuerade änkan. 

Studiebesök på Malmö Restaurangskola är fullt. 

Teaterbesöken våren-23 har platser kvar. 

Det nya programmet för våren tas fram nu och kommer att 

sändas ut före jul. 

 

 Boulekommittén: Ylva Jacobsson informerade: 

31 medlemmar spelade boule utomhus i dagens fina väder. 

Inomhusserien började den 19 oktober, 7 lag från Husie är 

anmälda. Totalt är det 31 lag som ställer upp. 

 

 Centrala Pensionsrådet: Birgitta Hultgren informerar: 

Årskonferens igår där storstadsprojektet redovisades. Birgitta 

informerade om innehållet i projektet. 

Det är en satsning på infrastrukturen för en prognos på 

500 000 invånare i Malmö. 

mailto:malmo@samorg@pro.se
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Elvy Westerberg bad Birgitta ta med frågan om den 

försämrade larmfunktionen på Husie Gård till Centrala 

pensionärsrådet. 

  

Nästa möte: Nästa medlemsmöte den 25 november. 

 

 

 

 

Hemsidan: Vår hemsida nås på www.pro.se/husie och där 

finns mer information om vår förening. 

 

 

§ 9 Övriga frågor: Jonas bad medlemmar som inte meddelat sin mailadress till 

föreningen att göra det. Då blir det mycket billigare och 

enklare att nå ut med information till medlemmarna och 

medlemmarna blir bättre informerade om föreningens 

verksamhet. 

 

Medlemmarnas rätt att besöka andra föreningars aktiviteter är 

avsett som endast prova på och om man fastnar för en annan 

förenings aktiviteter så kan man gå med och betala avgift som 

sekundärmedlem. Avgiften kan variera från förening till 

förening och för Husie är den för närvarande 60 kr. 

 

§ 10 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson  

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Bengt Sjöholm 
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